
جزئیات دستگیری مرد هزار چهره با ۴۰۰ حساب بانکی آژیر

گروه اجتماعی: مرد هزار چهره که ۴۰۰ حساب بانکی داشت، دستگیر 
ش��د. به گزارش مهر، ۲ مهرماه خان��م جوانی با مراجعه به کلانتری 
۱۳۴ ش��هرک قدس به مأموران اع��لام کرد: فردی به نام »علیرضا« 
که به بهانه ازدواج، اعتماد او و خانواده    اش را جلب کرده، با استفاده از 
مدارک شناسایی متعلق به وی اقدام به افتتاح حساب بانکی، دریافت 
دس��ته چک و صدور ده ها چک بلامحل در س��طح بازار تهران کرده 
است. بنا بر اظهارات شاکی، »علیرضا          .الف« پس از مراسم خواستگاری 
و ب��ه منظور جلب اعتماد خان��واده وی اقدام به خرید چندین ملک 
میلی��اردی در مناطق س��عادت آباد، الهیه، فرش��ته و یک باغ ویلا در 
شهرس��تان ارومیه کرده و ضمن معرفی خ��ود به عنوان مدیرعامل 
»شرکت سون مدیا« در امارات عربی متحده، با طرح ادعای دروغین 
داش��تن مدرک دکترا در رشته بازرگانی و انجام تجارت بین المللی و 
لزوم مسافرت  های متعدد به خارج از کشور جهت سرکشی به دفاتر 
شرکت در 7 کشور اروپایی و آسیایی، به همراه شاکی به شعبه بانکی 
در بلوار دریا مراجعه و اقدام به افتتاح حساب مشترک کرد تا در نبود 
وی نامزدش )ش��اکی( بتواند از حساب مشترک برداشت پول داشته 

باشد. شاکی در ادامه اظهاراتش عنوان داشت: »مدتی پس از افتتاح 
حساب، علیرضا ناپدید شد و متعاقب آن از بانک اطلاع دادند دارای 
ده ها چک برگشتی و بلامحل هستم!« کارآگاهان پلیس آگاهی تهران 
با بررسی سوابق »علیرضا          .الف« موفق به شناسایی و دستگیری وی به 
عنوان یکی از مجرمان س��ابقه دار و حرفه ای با 9 فقره سابقه کیفری 
در زمینه ارتکاب جرائم مختلف فریب در ازدواج، جعل، کلاهبرداری 
و سرقت در شهرهای مختلف شدند. متهم در همان تحقیقات اولیه 
صراحتاً اعتراف کرد دارای بیش از ۴۰۰ فقره حساب بانکی است و از 
بانک  های مختلف اقدام به اخذ دسته چک به نام خود یا اشخاص ثالث 
کرده است؛ همچنین برابر اعترافات متهم          ، وی با چک  های بلامحل 
اقدام به پیش خرید 6 دستگاه خودروی BMW به ارزش ۱۸ میلیارد 
تومان کرده و متعاقب آن در نقاط مختلف تهران و شهرستان ارومیه 
اقدام به خرید املاک جمعاً به مبلغ ۲6 میلیارد تومان کرده است. در 
ادامه تحقیقات پلیسی مشخص شد متهم با تهیه دفتری در خیابان 
ش��وش جوانی به نام »میثم« را به عنوان مدیر دفتر اس��تخدام و با 
تطمیع و اغفال، به نام فرد مذکور در بانک های مختلف اقدام به افتتاح 

حس��اب و اخذ دسته چک کرده و این چک  ها را در بازار خرج کرده 
اس��ت که با بررس��ی های به عمل آمده مشخص شده تنها ۸ فقره از 
چک  های مذکور به ارزش ۲۸ میلیارد و 7۰۰ میلیون تومان به بانک 
واصل و گواهی عدم پرداخت برای آنها صادر ش��ده است          . سرهنگ 
کارآگاه سعدالله گزافی، رئیس پایگاه دوم پلیس آگاهی تهران با اعلام 
این خبر گفت: »در این پرونده تاکنون بیش از ۲۰ نفر از مالباختگان 
در س��طح بازار تهران شناسایی و به پایگاه دوم پلیس آگاهی دعوت 

شده اند که صراحتا متهم را مورد شناسایی قرار داده اند«.

گروه اجتماعی: بر اساس سیاهه 
انتش��ار آلودگ��ی ه��وای تهران؛ 
از مجم��وع ذرات معلق تولیدی در ش��هر تهران، 
۲۳ درص��د س��هم کامیون ه��ا، ۴ درصد س��هم 
مینی بوس ها، ۱۲ درصد سهم اتوبوس های شرکت 
واحد و ۱۸ درصد سهم سایر اتوبوس هاست. از این 
رو با توجه به دیزلی بودن ناوگان های یاد ش��ده، 
می توان این طور نتیجه   گیری کرد که خودروهای 
دیزلی همچنان از عوامل مهم در آلایندگی شهر 
تهران هستند. به گزارش ایسنا، بر اساس مطالعات 
انجام شده طی سال های گذش��ته درباره راهکار 
کاهش آلاینده های ناشی از احتراق وسایل نقلیه 
دیزلی، »فیلتر ج��اذب دوده« تنها راهکار واقعی 
کاهش ذرات معلق خروجی از خودروهای دیزلی 
اعلام شد. به همین دلیل قانون نصب فیلتر دوده 
در مهرماه 9۵ ابلاغ ش��د و خودروسازان مکلف به 
نص��ب این قطعه کنترل کننده آلودگی ش��دند و 
سازمان محیط زیس��ت به نظارت و بازرسی خط 
تولید دیزل ها موظف ش��د. متاسفانه این مصوبه 
دولتی در اجرا با فراز و نش��یب هایی مواجه ش��د 
که اج��رای آن را در هاله ای از ابه��ام قرار داد و با 
گذش��ت بیش از یک س��ال از ابلاغ این قانون که 
به منظ��ور کاهش آلودگی هوا به تصویب و تایید 

رسیده بود، اثرگذاری لازم را نداشته است. مهدی 
دوزندگان، فعال محیط زیس��ت با اشاره به اینکه 
بعد از تصویب قانون فیلتر دوده، وظیفه س��ازمان 
حفاظت محیط زیس��ت این بود که جزئیات این 
قانون را مش��خص و ابلاغ کند، گفت: اوایل سال 
9۴، کمیت��ه ای با حض��ور مش��اوران خارجی از 
موسسه VERT س��وییس )یکی از معتبرترین 
سازمان های گواهی دهی به فیلترسازان در جهان( 

و نماین��دگان تمام خودروس��ازان دیزلی داخلی 
برای تدوین »س��ند راهنمای قانون فیلتر دوده« 
تشکیل ش��د. وی با اش��اره به حضور نمایندگان 
دس��تگاه های مختلف در جلس��ات این کمیته، 
اظهار کرد: از کارشناس��ان خبره حوزه خودرو نیز 
در این جلس��ات حضور داشتند و تقریبا می توان 
ادعا کرد همه ذی نفعان از جمله نمایندگان وزارت 
صنعت و معدن و معاونت محیط زیس��ت نیز در 

جلسات ش��رکت می کردند و به همین دلیل این 
کمیته عنوان »کمیته ذی نفعان« به خود گرفت. 
این فعال حوزه محیط زیست افزود: برگزاری این 
جلسات تا اواخر سال 9۴ ادامه داشت و در نهایت 
خروجی کمیته در قالب گزارشی کاملا کارشناسی 
شده به نام »سند راهنمای تدوین جزئیات مصوبه 
اس��تاندارد آلایندگی« )EURO4+DPF( ارائه و 
قرار شد سازمان محیط زیست با کمک این سند 
جزئیات اجرایی مصوبه قانون فیلتر دوده را که قرار 
بود از فروردین ماه سال 96 اجرایی شود، مشخص و 
منتشر کند. دوزندگان با بیان اینکه این گزارش در 
بهمن ماه سال 9۴ آماده و به سازمان محیط زیست 
ارائه شد، گفت: متاسفانه با وجود زمان مناسب از 
تحویل سند راهنما تا تاریخ اجرایی شدن قانون، 
سازمان محیط زیست اقدامی در این باره انجام نداده 
که این امر سبب بلاتکلیفی در اجرای این مصوبه 
ارزشمند شد. این فعال حوزه محیط زیست تصریح 
کرد: امیدوارم مس��ؤولان جدید س��ازمان محیط 
زیس��ت، کار ناتمام مس��ؤولان قبلی را در این باره 
به اتمام برسانند که بی شک روشن شدن جزئیات 
مصوبه به همراه کاهش سطح گوگرد سوخت به 
عنوان ۲ راهکار اصل��ی برای نجات مصوبه فیلتر 

دوده مطرح است.

قانون »فیلتر دوده« بلاتکلیف استگزارش 2

کار ناتمام سازمان محیط زیست!

اجتماعي ۰ ۴

عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس:
اعتبارات طرح »پزشک خانواده« 

کافی نیست

عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس با 
بیان اینکه اختصاص هزار میلیارد تومان بودجه 
برای اجرای پزش��ک خانواده قابل قبول نیست، 
گفت: این بودجه تنها جوابگوی ۱۰ تا ۱۵ استان 
کشور اس��ت. ابوالفضل سروش درباره اختصاص 
هزار میلیارد توم��ان اعتبار در لایحه بودجه 97 
برای اجرای پزشک خانواده، به خانه ملت گفت: 
در میان مس��ؤولان اراده ای برای اجرای پزشک 
خان��واده وجود ندارد، یعنی هن��وز متولیان باور 
نکرده اند که برای گذر از مشکلات مالی موجود 
در طرح تحول س��لامت، پزش��ک خانواده باید 
اجرایی ش��ود، در حقیقت این ب��اور تاکنون در 
مسؤولان ایجاد نشده است. نماینده مردم تهران، 
ری، شمیرانات، اسلامشهر و پردیس در مجلس 
با اش��اره به اینکه اختصاص هزار میلیارد تومان، 
کمکی به اجرای پزشک خانواده نمی کند، افزود: 
این بودجه قابل قبول نیست، این بودجه حداکثر 
برای۱۰ تا ۱۵ استان کش��ور در اجرای پزشک 
خانواده جوابگو اس��ت، البته شاید مسؤولان در 
گام اول ب��ه دنبال اجرای ای��ن موضوع در تمام 
استان های کشور نباشند و در مراحل اولیه برای 
چندین استان اجرایی ش��ود. وی با بیان اینکه 
اجرای پزش��ک خانواده در نیمی از اس��تان های 
کش��ور در س��ال جاری تا ح��دودی قابل قبول 
اس��ت، تصریح ک��رد: بهتر اس��ت همانند طرح 
تحول سلامت، پزش��ک خانواده را به یک باره در 
تمام استان ها اجرایی نکرد؛ متأسفانه مسؤولان 
در حال حاضر به این نتیجه رسیده اند که  اجرای  
طرح تحول به روش فعلی درس��ت نبوده است، 
بنابراین باید با اجرا در برخی اس��تان ها نواقص 
آن را استخراج کرد. عضو کمیسیون بهداشت و 
درمان مجلس با تأکید بر اینکه وزارت بهداشت و 
درمان تاکنون پزشک خانواده را به معنای واقعی 
باور نکرده است، گفت: یعنی هنوز به این نتیجه 
نرسیده است که اجرای پزشک خانواده به عنوان 
تکلیف قانونی در برنامه پنجم و ششم توسعه در 
حل بخشی از مشکلات این وزارتخانه مفید است.

  عیسی فاضلی، مدیرکل تعزیرات حکومتی 
اس��تان س��منان گفت: عوامل قاچاق ۲ هزار و 
7۰۸ عدد عینک به ش��عبه دوم قاچاق کالا و 
ارز ش��اهرود احضار و پس از رسیدگی و احراز 
تخلف به ضبط محموله و خودرو و پرداخت یک 
میلیارد و ۵6 میلیون ریال جزای نقدی در حق 

صندوق دولت محکوم شدند.
  علي مویدي خرم آب��ادي، قائم مقام دبیرکل 
ستاد مبارزه با مواد مخدر با بیان اینکه مقابله 
با روانگردان هاي جدید مستلزم کسب دانش و 
اطلاعات روز است، گفت: اطلاعات غلط برخي 
شبکه هاي مجازي درباره این نوع روانگردان ها 

موجب بي اعتمادي مردم در جامعه مي شود.
  س��هیلا صادق زاده، ش��هردار منطق��ه ۱۰ از 
اجرای اقدامات کنترلی و پیشگیرانه برای کاهش 
جمعیت آفت س��فید بالک با تلاش اداره فضای 
س��بز خبر داد و اضافه کرد: برگ هاي خش��ک 
درخت ت��وت در فصل پاییز به ص��ورت روزانه 
جم��ع آوري و پس از انتقال به مجتمع پردازش 
آرادکوه به ص��ورت کامل در نیروگاه تولید برق 

)کوره های ریجکت سوز( معدوم می شود.
  رض��ا م��ددی، مع��اون خدمات ش��هری و 
محیط زیست شهرداری منطقه 7 تهران گفت: 
تمام اکیپ هاي ستاد برف روبي  منطقه همزمان 
با آغاز بارش ب��رف در حالت آماده باش کامل 
برای عملیات خدمات رساني قرار خواهند گرفت 
و همزمان تجهیزات و ماش��ین آلات س��بک و 

سنگین نیز در این محل ها مستقر می شوند.
  غلامرضا شیران، عضو شورای اسلامی شهر 
اصفهان درباره نقش ش��ورای شهر در کاهش 
آلودگی هوای کلانش��هرها گفت: منشأ اصلی 
آلودگی هوا منابع متحرک پرتردد هس��تند و 
شهرداری ها باید درباره اجرای مصوبات شورای 
شهر در برنامه هایی که به این موضوع اختصاص 

داشتند گزارش خود را ارائه کنند.
  مدیرعامل شرکت شهروند حمایت از کالای 
ایرانی با کیفیت و ایجاد بستری دقیق و شفاف 
در تامی��ن کالا را به عن��وان یکی از مهم ترین 
برنامه های خود اعلام کرد. مسعود سریع القلم 
گفت: در راستای تاکیدات رهبر انقلاب مبنی 
بر حمایت از تولیدات داخلی و پیشبرد اهداف 
اقتصاد مقاومتی، تمرکز فروشگاه های شهروند 
همواره بر عرضه کالای ایرانی بوده و هس��ت، 
بر همین اساس تدابیر شهردار تهران و معاونت 
مالی و اقتصاد شهری بر آن است که روند تامین 
کالا در فروشگاه های شهروند در بستری دقیق 
و شفاف صورت پذیرد تا ضمن توجه به پذیرش 
نوع کالا محصولی با کیفیت به دست مشتریان 

برسد.

شاخص های کیفیت هوا نشان می دهند 
تداوم هوای ناسالم در تهران

آس��مان ته��ران همانن��د اکث��ر روزهای 
 گذش��ته، دیروز نیز غبارآلود ب��ود. به گزارش 
»وطن امروز«، با س��رد ش��دن هوا در سراسر 
کش��ور و ظهور پدیده وارونگی هوا، س��اکنان 
کلانش��هر  تهران با معضل آلودگی هوا مواجه 
هس��تند. بر اس��اس گزارش ش��رکت کنترل 
کیفیت هوا، کیفیت هوای پایتخت روز گذشته 
)جمعه ۲۴ آذرماه( با شاخص ۱۲۳، در شرایط 
»ناسالم برای گروه های حساس« قرار گرفت. در 
شرایطی که هوا برای گروه های حساس ناسالم 
است، احتمال افزایش علائم تنفسی در افراد 
حساس و همچنین تشدید بیماری های قلبی 
و ری��وی و مرگ و میر زودرس در افراد مبتلا 
به بیماری قلبی، ریوی و افراد مس��ن افزایش 
می یابد. در همین رابطه، »مریم نادري« مدیر 
واحد پایش ش��رکت کنت��رل کیفیت هواي 
تهران گفت: گزارش های منتشرشده در مجله 
لانس��ت به عنوان معتبرترین نشریه پزشکي 
جهان نشان مي دهد ذرات معلق کمتر از ۲/۵ 
میکرون بیش��ترین ارتب��اط را با بیماری های 
قلب��ی- عروقی و ریوی دارند. این ذرات عامل 
اصلي آلودگي هواي تهران طي سال هاي اخیر 

بوده و هست. 

دولت هزینه پایتخت بودن 
تهران را بپردازد

نایب رئیس ش��ورای شهر تهران از دولت و 
مجلس خواس��ت در بودجه س��ال 97 هزینه 
پایتخت بودن ش��هر تهران را لحاظ کنند. به 
گزارش »وط��ن امروز«، نایب رئیس ش��ورای 
شهر تهران با بیان اینکه مواردی در بودجه 97 
دیده نش��ده است که باید نمایندگان مجلس 
به آن توجه ویژه داش��ته باش��ند، افزود: یکی 
از ای��ن مباحث بحث اضافه قیمت حامل های 
انرژی اس��ت که در تمام دنیا روال اس��ت که 
مابه التفاوت حامل های انرژی به شهرداری ها 
اختصاص یابد تا بتوانند به مدیریت شهر کمک 
کنند که امیدواریم به این مس��اله توجه شود. 
امینی افزود: هزینه اداره ابرشهر تهران بسیار 
س��نگین است و بخش زیادی از این هزینه ها 
به دلیل پایتخت بودن تهران است که به نظر 
می رسد باید دولت و مجلس نسبت به تامین 
این هزینه ها توجه ویژه ای داشته باشند، چرا 
که مردم حق شارژ خود برای زندگی در تهران 
را پرداخت می کنن��د اما برخی از هزینه ها به 
دلیل پایتخت بودن فراتر است که دولت باید 

پرداخت کند.

1900 مدرسه کانتینری و چادری 
در کشور

مسؤول دفتر آموزش وپرورش عشایر وزارت 
آموزش وپ��رورش تع��داد م��دارس کانتینری 
عش��ایری را یکهزار عدد اعلام ک��رد و گفت: 
ما به همین تعداد مدرس��ه دیگ��ر نیاز داریم 
 تا ش��رایط عادی داش��ته باش��یم. همچنین 
9۰۰ مدرس��ه چادری داریم که بهتر است به 
جای ساخت مدارس ثابت، خیران مدرسه ساز 
در زمین��ه اهدای م��دارس کانتین��ری اقدام 
کنند. محمدرضا سیفی در گفت وگو با ایسنا، 
با بی��ان اینکه در حال حاضر 6 ه��زار و ۱۰۰ 
مدرس��ه عشایری در کش��ور فعالیت دارد که 
از ای��ن تعداد  ۵ هزار و ۲7۵ مدرس��ه ابتدایی 
هس��تند، گفت: از مجموع مدارس ابتدایی ۵ 
هزار و ۱۵۴ دبس��تان به علت بافت اقلیمی و 
 فرهنگی مختلط هستند و بدین ترتیب نزدیک 
9۰ درصد مدارس عش��ایری ای��ران مختلط 
هستند و اغلب آنها قوم وخویش بوده و اشکالی 
نیست. مس��ؤول دفتر آموزش وپرورش عشایر 
وزارت آموزش وپ��رورش اف��زود: اضافه کردن 
تعداد مدارس با کد عشایری و تعداد دانش آموز 
کم، کیفیت آموزش را پایین آورده است، البته 
ممکن اس��ت مسکن موقت برای جلوگیری از 
بازماندگی از تحصیل باشد اما درمان نخواهد 
بود و دچار روزمرگی آموزش��ی خواهیم ش��د. 
وی اذعان کرد: حدود 6۰ مدرسه کپری داریم 
اما این بدین معنی نیس��ت که مدرسه کپری 
مطلوب نیست. مدارس کپری ضد زلزله، سرما 
و گرم��ا ب��وده و یکی از نمادهای قوم عش��ایر 
هستند و اتفاقاً در زلزله های اخیر این مدارس 
هیچ آسیبی ندیده اند، نکته مهم حضور معلم و 

تجهیز این کپرها به مواد آموزشی است. 

نبض جامعه

احمد طالقانی: آذرماه روزهای واپسین 
خود را س��پری می کند ام��ا هنوز از 
توزیع شیر در مدارس خبری نیست. 
طرحی ک��ه با تبلیغات ف��راوان و به 
عنوان خدمت مشترک وزارتخانه  های 
آموزش وپ��رورش، صنع��ت          ، معدن و 
تجارت و بهداش��ت، درمان و آموزش 
پزش��کی ارائه شد، امسال با تاخیری 
طولان��ی مواجه ش��ده و مش��خص 
 نیس��ت رنگ واقعیت به خود بگیرد! 
به طور معمول مشکلات اعتباری هر 
سال این طرح را با تاخیرهایی مواجه 
کرده بود اما امسال انگار اصل توزیع 
شیر در هاله ابهام قرار دارد، حال آنکه 
با شروع سال مدیران قول داده بودند 
این ط��رح را از ابتدای آذرماه اجرایی 
کنند. برای مثال محمد شریعتمداری، 
وزیر صنعت           در چهارمین جلسه ستاد 
تنظیم بازار وعده داد با پیگیری  های 
لازم از طریق سازمان برنامه و بودجه 

ب��رای انعقاد قرارداد خرید ش��یر و تسویه حس��اب 
قراردادهای سال گذش��ته، توزیع شیر در مدارس 
سراس��ر کش��ور از اول آذرماه آغاز شود. بررسی ها 
حاک��ی از آن اس��ت که مطالبات انباش��ته ش��ده 
کارخانه  ه��ای تولید و توزیع ش��یر دلیل بر زمین 
ماندن طرح یادش��ده در مدارس کش��ور است. در 
همین رابطه پیگیری  های خبرنگار »وطن امروز« از 
ورود مجلس به ماجرای تاخیر در توزیع شیرمدارس 
و توضی��ح خواس��تن از مدی��ران ذی ربط حکایت 
می کند. بر این اس��اس ۲ نفر از اعضای کمیسیون 
آموزش مجلس در گفت وگو با »وطن امروز« با اشاره 
به ویژگی  های مناسب توزیع شیر بین دانش آموزان 
وعده دادند پیگیر مطالب��ات خانواده ها در این باره 

باشند. 
مجلس پیگیر موضوع است ■

»حبیب دهمرده« عضو کمیس��یون آموزش 
مجلس در گفت وگو با »وطن امروز« با مهم دانستن 
توزیع شیر در مدارس کشور گفت: توزیع رایگان 
ش��یر در مدارس به اذعان متخصصان علم تغذیه 
نقش انکارناپذیری در کاهش سوءتغذیه، افزایش 
س��لامت روحی و روانی و توان فیزیکی نوجوانان 
و همچنین کاهش هزینه  ه��ای درمانی و اصلاح 
الگوی تغذیه ای دانش آموزان دارد، از س��وی دیگر 

این طرح بویژه در مدارس مناطق محروم تاثیرگذار 
بوده و از خدمات کش��ور است و حیف است که با 
برخی سهل انگاری ها بر زمین بماند. نماینده مردم 
زابل و زهک در مجلس اف��زود: با پیگیری ای که 
از مدی��ر آموزش وپرورش حوزه انتخابیه ام به عمل 
آوردم، امسال طرح توزیع شیر در مدارس اجرایی 
نش��ده و بر این اس��اس از وزیر آموزش وپرورش و 
مدیران این وزارتخانه توضیح می خواهم و مجلس 
درباره این طرح پیگیر اس��ت. نماین��ده مردم در 
مجلس خاطرنش��ان کرد: در سال های گذشته به 

همراه شیر کیک غنی ش��ده هم به دانش آموزان 
تحویل داده می ش��د که متاسفانه به بهانه کمبود 
بودجه آموزش وپرورش توزیع کیک متوقف ش��د 
و توزیع ش��یر هم با تاخیر مواجه شده است. وی 
با اش��اره به توزیع  ۴۰ نوبت شیر در مدارس طی 
سال های قبل گفت: توزیع شیر و کیک به عنوان 
تغذیه س��الم نقش مهمی در کاهش س��وءتغذیه 
دانش آم��وزان بویژه در مناطق مح��روم دارد و با 
توجه به اینکه دانش آموزان در سن رشد هستند 
و نیاز مبرم به ش��یر سالم دارند، امیدواریم  تاخیر 

کنونی جبران شود.
توزیع شیر تکلیف قانونی است ■

فره��اد فلاحت��ی، عض��و کمیته 
آموزش مجلس هم به »وطن امروز« 
گفت: مجل��س از تاخی��ر دولت در 
اجرای طرح ش��یر مدارس گلایه مند 
است و با توجه به تکلیف قانونی دولت 
باید پاسخگو باشد. وی افزود: تا این 
لحظه شیر در مدارس حوزه انتخابیه 
اینجانب توزیع نشده و همین موضوع 
موجب��ات ناراحتی م��ردم را فراهم 
کرده اس��ت. نماینده مردم قائنات و 
زیرکوه در مجلس خاطرنش��ان کرد: 
در س��ال های اخیر توزیع ش��یر در 
مدارس همواره با تاخیر مواجه بوده 
اما با ش��روع آذرماه این طرح اجرایی 
می ش��د، حال آنکه امسال در حالی 
که روزهای پایانی آذرماه را پشت سر 
می گذاریم از توزیع شیر در مدارس 
کشور خبری نیست و با توجه به فرا 
رس��یدن امتحانات نوبت اول مدارس احتمال دارد 
 در ماه آینده هم طرح شیر در مدارس اجرا نشود. 
عض��و کمیس��یون آم��وزش مجلس با اش��اره به 
مشکلات تغذیه ای دانش آموزان یادآور شد: علاوه 
بر اهدافی چون اصلاح الگوی تغذیه و تامین مواد 
غذایی مورد نیاز دانش آموزان          ، کاهش س��وءتغذیه 
دانش آم��وزان مناط��ق کمتر برخ��وردار از اهداف 
قانونگذار در تصویب طرح توزیع رایگان ش��یر در 
مدارس کشور بود          ، از این رو علاوه بر تکلیف قانونی، 
این طرح اقدامی خداپس��ندانه است که امیدواریم 
با احساس مس��ؤولیت بزودی اجرایی شود. به هر 
رو در حالی که پرداخت نش��دن مطالبات صنایع 
لبنی از مهم ترین دلایل اجرا نش��دن طرح ش��یر 
مدارس عنوان ش��ده، دبیر انجم��ن صنایع لبنی 
کش��ور چندی پیش از آمادگی این تش��کل برای 
تامین ش��یر مدارس خبر داد          . رض��ا باکری گفته 
است: »مکاتباتی با سازمان برنامه و بودجه و معاون 
اول رئیس جمهوری انجام دادیم و آمادگی خود را 
برای تامین 9۰ نوبت شیر مدارس اعلام کردیم«. 
در همین راس��تا ۲ جلس��ه با حض��ور نمایندگان 
وزارت آموزش و پرورش          ، جهاد کشاورزی          ، اتحادیه 
تعاونی  های فرآورده  های لبنی و انجمن صنایع لبنی 

برگزار شد اما منجر به تصمیم   گیری نشد!

»وطن امروز« بررسی می کند

»شیر« پشت در مدارس!
ماه آذر هم رو به پایان است، از توزیع شیر مدارس خبری نشد!

نمایندگان مجلس در گفت وگو با »وطن امروز«: دولت پاسخگوی تأخیر در توزیع شیر باشد

آوای شهر
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نمای نزدیک

هنوز اعتبار سرانه شیر مدارس تخصیص نیافته است
مدیرکل آموزش وپرورش ش�هر تهران گفت: با نگاهی گذرا به بودجه س�ال 9۷ و مقایس�ه آن با بودجه 
سال های گذشته مشخص می شود حداقل ۴۰۰ میلیارد تومان کسری بودجه خواهیم داشت و میزان تعیین 
شده حتی برای پرداخت حقوق ها هم کفایت نمی کند. عباسعلی باقری، مدیرکل آموزش وپرورش شهر 
تهران در گفت وگو با فارس، درباره بودجه اختصاص یافته سال 9۷ به این اداره کل اظهار داشت: مشکل 
بودجه سال 9۷ آموزش وپرورش این است که در آن، بودجه به صورت استانی آمده است در حالی که بهتر 
بود بین اداره کل آموزش وپرورش شهر تهران و اداره کل آموزش وپرورش شهرستان های تهران تفکیک 
داده می ش�د. وی با بیان اینکه هنوز میزان بودجه رس�ماً به ما اعلام نشده است، افزود: با نگاهی گذرا به 
این بودجه و مقایسه آن با بودجه سال های گذشته مشخص می شود ما حداقل ۴۰۰ میلیارد تومان کسری 
بودجه خواهیم داشت و این میزان حتی پرداخت حقوق ها را هم کفایت نمی کند. باقری اضافه کرد: بودجه 
آموزشی معمولاً با کسری همراه است و امسال هم هنوز سرانه و شیر مدارس تخصیص پیدا نکرده است.

نیمکت

کوتاه و گویا


